

**Mr Paul Brown**

Chief Executive Officer
Jones Lang LaSalle Sallmanns

Paul Brown is a chartered surveyor who has lived and worked in Hong Kong since 1979. He is a Fellow of both the RICS and HKIS and is a Registered Professional Surveyor. In 1988 he became Chief Executive of Sallmanns and in 1990 acquired the business operations of the group in Asia. He has undertaken numerous major valuation assignments and acted as an expert valuer on many occasions. He has received many appointments to act as Arbitrator / Independent Valuer and has advised the Stock Exchange of Hong Kong on valuation methodology, having undertaken a significant number of instructions for public flotation purposes.

He has been an appointed member of the Lands' Tribunal, and has served on the Executive Committee and several regulatory bodies of the General Practice Division of the RICS (HK) Branch. He was the vice chairman of the Business Valuation committee of the Institute of Directors.

In 2008 the business operations of Sallmanns were acquired by Jones Lang LaSalle, a global property consultancy listed on the New York Stock Exchange. Paul Brown is currently CEO of Jones Lang LaSalle Sallmanns and is a regional director within the Asia-Pacific group.

PROFESSIONAL AFFILIATIONS

Fellow of the Royal Institution of Chartered Surveyors

Fellow of the Hong Kong Institute of Surveyors

Member of Hong Kong Institute of Directors

**彭樂賢**

仲量聯行西門有限公司首席執行官

彭先生是特許測量師，1979年以來，一直在香港生活及工作。他既擁有英國皇家測量師學會及香港測量師學會會士資格，也是註冊專業測量師。1988年，他成為西門集團(Sallmanns)的總裁，並在1990年收購了該集團在亞洲的業務。他曾承擔多項重大的估值工作，更在不少場合出任專家估值師。他曾多次獲委任為仲裁人 / 獨立估值師。為多宗股份公開發行執行過指示後，他曾為香港證券交易所就估值方法提供過意見。

他曾獲委任為香港土地審裁處成員，並在英國皇家測量師學會(香港)分會產業測量組的執行委員會及多個監管組織擔任職務。他也是香港董事學會企業價值評估委員會的副主席。

2008年，西門的業務為仲量聯行收購，仲量聯行為在美國證券交易所上市的全動性物業顧問公司。彭樂賢目前是仲量聯行總裁，並出任亞太區董事。

專業會屬

英國皇家測量師學會會士

香港測量師學會會士

香港董事學會會員